

TITLES OF THE DOCUMENTS

Item 1. Original: Почему мы ненавидим их?

Item 1. Translation: Why do we hate them?

Item 2. Original: Извлечение пользы из послания Имама Газимухаммада Дагестанским округам

Item 2. Translation: Benefiting from Imam Gazimuhammad's Address to Dagestan Regions

Item 3. Original: Книга джихада

Item 3. Translation: Book of Jihad

Item 4. Original: И началась между нами и вами вражда и ненависть навсегда

Item 4. Translation: And Enmity and Hatred have Forever Started Among Us

Item 5. Original: Совершение групповой молитвы в мечети в которой уже была совершена молитва

Item 5. Translation: Performing a Group Prayer in a Mosque where the Prayer has already been Performed

Item 6. Original: Кто мы и к чему мы стремимся?

Item 6. Translation: Who We are and What We are Seeking

Item 7. Original: Лестница на небеса

Item 7. Translation: Ladder to Heaven

Item 8. Original: Вы являетесь автором книги, которая будет дана Вам в Судный День

Item 8. Translation: You are the author of the book that will be given to you on the Judgment Day

Item 9. Original. Рыцарь Пустыни

Item 9. Translation: Knight of the Desert

Item 10. Original: Битва при ухуде

Item 10. Translation: Battle of Uhud

Item 11. Original: Рассказ ибн Джаузий

Item 11. Translation: Story by Ibn Dzhauzii

Item 12. Original: Герои истины и лжи: «Древний муджахид», воин Аллаха Иса Изерханов.
1 и 2 часть

Item 12. Translation: The Heroes of Truth and Falsehood: Ancient Mujahid, the Warrior of Allah
Isa Izerkhanov, Parts 1 and 2

Item 13. Original: ШЕЙХ САИД БУРЯТСКИЙ: Герои Истины и лжи. Часть 1

Item 13. Translation: SHEIKH SAID BURYATSKIY: The Heroes of Truth and Falsehood. Part1

Item 14. Original: Саид Бурятский: «Взгляд на Джихад изнутри, по прошествии года»

Item 14. Translation: Look into Jihad from the Inside after One Year

Item 15. Original: САИД АБУ СААД. «Взгляд на Джихад изнутри: Герои истины и лжи».
ЧАСТЬ 2

Item 15. Translation: Look into Jihad from the Inside after One Year. Part 2

Item 16. Original. САИД АБУ СААД. «Взгляд на Джихад изнутри: Герои истины и лжи».
ЧАСТЬ 3

Item 16. Translation: Look into Jihad from the Inside after One Year. Part 3

Item 17. Original. Отношение к женщинам

Item 17. Translation: Attitude Towards Women

Item 18. Original. Послание к верующим

Item 18. Translation: Message to the Believers